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Referat for bestyrelsesmøde d. 4. juli 2024 
 

Til stede: Morten Agerbæk, Morten Kristensen, Erik Nielsen, Rene Kvistgaard, Peter Sandgaard 

Fraværende: Jette Kristensen, Karsten Bank 

Referent: Peter Sandgaard 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 6. juni 2024 

a. Referat godkendt 

2. Formand – Peter 

a. Vi har udlånt tre Ribs til 29’er VM. Der er otte frivillige i skrivende stund 

b. RIB Udlån i Klubmodul 

c. Frivillig koordinator - søges 

d. Klubmodul koordinator – møde med involverede i august sammen med Klubmodul 

e. Sailing Aarhus – udvalg annonceres og gerne med 4-6 deltagere 

f. Der afholdes et informationsmøde om Sailing Aarhus ca. september 

g. Der er søgt finansiering hos flere fonde til kommende fjernvarmeprojekt i 

jolleklubhuset 

3. Briefing fra tværgående udvalg 

a. Medlemsadministration – Se punkt 3.d 

b. J70 - Tonni – Der arbejdes på at skaffe interesserede – Drop ind sejlads fredag, 

forsikring er i proces, formular fremsendt til Pantaenius. Info på hjemmeside. Kom 

endelig! 

c. Fjernvarme – Der oplyses om at der lukkes for vand og varme i en periode på ca. to 

uger. Det er uholdbart i forhold til stor aktivitet  

d. Sponsor – Morten K – Der er søgt midler til VHF i jolle regi og se pkt. 3.g. samt 5.a 

e. Teknik (hvis noget) 

4. Optimisti/Ungdom – Morten A 

a. Der er stor tilgang. Der overvejes flere klub opti’er. Købt mega SUP, stor kikkert, 

betalt med midler fra Hempel fonden-sponsorat. 

b. Nye Super C sejlere i Klubmodul – Status? 

c. Optiudlån i Klubmodul – Status? 

d. Hvad sker der efter optimistjollen? Ilca Feva? 

5. Storjoller – Tonni 
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a. Der søges nye trænere til erstatning af Rost der er stoppet efter en 

lang og meget værdsat træningstid 

b. Opti sejlere overgang til en ”fortsætter”-jolle problematik drøftes  

c. Storjoller oprettes i Klubmodul 

6. Sejlerskolen – René 

a. Skolebådssejlere, flere er taget på langfart 

b. To-års elever er superglade for fortsætter forløb 

c. Sejlerskole startes op i Klubmodul 

d. Tak fra bestyrelsen til René Kvistgaard for lån af hans X-99 

e. Der søges efter ”Bådsmænd” til de tre både, der mod at give bådene lidt kærlighed, 

til gengæld kan benytte skolebådene til tur mm. 

f. Der bestilles cover og stativ til de tre skolebåde, budget ca. 3.000,- pr. båd. 

Godkendt af bestyrelsen 

7. Økonomi – Morten K 

a. Der er 486 medlemmer i klubben 

b. 22.000 efter på omsætning 

c. Sejlerskolen, flot resultat 

d. Positivt generelt 

8. Nyhedsbrev – Jette holder struktur på at få sendt nyhedsbrev ud fantastisk! 

9. Næste møde – 15. august kl. 19.00 

10. Hovedtema til næste møde: 

a. Udlån af klubhuse - Karsten Bank fremlægger ny tekst til godkendelse 


